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Moskva odhalila účel testu rakety Orešnik
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Ministr zahraničí Sergej Lavrov řekl, že hypersonická střela byla
vzkazem Washingtonu

Moskva použije všechny prostředky, které má k dispozici, k obraně
svých národních zájmů a doufá, že to Washington po zkušebním
odpálení hypersonické střely Orešnik pochopil, řekl ruský ministr
zahraničí Sergej Lavrov americkému novináři Tuckeru Carlsonovi.

Carlson, který počátkem tohoto roku dělal rozhovor s prezidentem
Vladimirem Putinem, se vrátil do Ruska, aby si promluvil s Lavrovem
po neúspěšných pokusech sednout si s Ukrajincem Vladimirem
Zelenským.

„Nechceme zhoršit situaci, ale protože ATACMS a další zbraně
dlouhého doletu jsou používány proti pevninskému Rusku, vysíláme
signály,“ řekl Lavrov. „Doufáme, že ten poslední, před pár týdny,
signál s novým zbraňovým systémem Orešnik, byl brán vážně.“

Rusko odpálilo hypersonickou balistickou raketu středního doletu v
ukrajinském vojensko-průmyslovém zařízení v Dněpropetrovsku.
Videa, která obíhala na sociálních sítích, ukazovala záblesky světla z
oblohy dopadající hluboko pod zem, po nichž následovaly
sekundární exploze. Od té doby je stránka pro tisk zakázána.

Půl hodiny před startem Orešniku poslalo Rusko zprávu do USA
pomocí jaderné dekonfliktní linie, aby si ji „nepletli s něčím větším a
skutečně nebezpečným“, říká Lavrov. Carlson poznamenal, že
Orešnik „zní velmi nebezpečně“ sám o sobě.

„Poselství je, že vy, mám na mysli USA a spojence USA, kteří také
poskytujete tyto zbraně dlouhého doletu kyjevskému režimu, musíte
pochopit, že bychom byli připraveni použít jakékoli prostředky,
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abychom jim nedovolili uspět v čemu říkají strategická porážka
Ruska ,“ řekl Lavrov Carlsonovi. Moskva je „připravena udělat
cokoliv, aby bránila naše legitimní zájmy,“ dodal.

S odkazem na nedávné komentáře amerického admirála o teoretické
přijatelnosti použití atomových zbraní Lavrov řekl, že tento druh
rétoriky je „opravdu znepokojující“ a zdá se, že předpokládá, že
Rusko nemá „červené linie“ nebo je nechce prosazovat. .

„To je velmi závažná chyba,“ řekl ruský diplomat.

Na otázku, zda jsou USA a Rusko ve válce, Lavrov odpověděl, že v
tuto chvíli jde o nevyhlášenou, „hybridní válku“ a Moskva dává
Washingtonu najevo, že by neměla eskalovat.

Vzhledem k tomu, že skutečná válka s USA „by měla nukleární
charakter,“ vysvětlil diplomatický veterán, „jsme rádi, abychom se
vyhnuli jakémukoli nedorozumění. A protože se zdá, že někteří lidé
ve Washingtonu a někteří lidé v Londýně v Bruselu nejsou příliš
schopni [rozumět], pošleme další zprávy, pokud nevyvodí potřebné
závěry.“

https://swentr.site/news/607969-us-nuclear-strike-exchange/

